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Abstract (en)
[origin: US4240604A] A holding device which serves as a multipurpose clamp in the household, in workshops etc., for the releasable holding of
objects on walls, pieces of furniture and similar objects, as well as for holding of opened or closed doors. The holding device should be capable
of being made from plastic, so it could be moved by a snapping process from the closed to the opened state and vice versa, and it should be
developed such, that no phenomena of fatigue of the plastic material could occur, although considerable forces oppose a removal of the supported
objects. For this purpose, the holding device has a bent or angular bending spring (10) and gripping parts (22, 26) which are interconnected by film-
hinges (12, 13, 18) and, to be sure, in such a way that sections of the gripping parts, in the closing position, fit into the bending spring. See for this
FIGS. 1 and 1a.

Abstract (de)
Eine Haltevorrichtung, die als Vielzweckklemme im Haushalt, in Werkstätten u. dgl. zum lösbaren Haltern von Gengenständen an Wänden,
Möbelstücken u. dgl. dient sowie zum Festhalten offener oder geschlossener Türen. Die Haltevorrichtung soll sich aus Kunststoff herstellen
lassen, durch einen Schnappvorgang aus dem Schließin den Offenzustand und umgekehrt zu bringen und so ausgebildet sein, daß keine
Ermüdungserscheinungen des Kunststoffmaterials auftreten können, gleichwohl aber einem Entfernen der gehalterten Gegenstände nennenswerte
Kräfte entgegenstehen. Zu diesem Zweck hat die Haltevorrichtung eine gekrümmte oder gewinkelte Biegefeder (10) und Greifteile (22, 26), die
untereinander durch Filmscharniere (12, 13, 18) verbunden sind, und zwar derart, daß sich Abschnitte der Greifteile im Schließzustand in die
Biegefeder einschmiegen.
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